
Finansudvalget

Til: Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 26. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 400
Vil ministeren skønne hvad effekten på gini-koefficienten vil være i tilfælde af,
at boafgiften fjernes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Joachim
B. Olsen (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Joachim.Olsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand
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